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عضو کمیسیون اقتصادی مجلس شورای اسلامی خبر داد؛

تشکلهای مرتبط با کسبوکارهای اجتماعی حمایت میشوند

عضو کمیسیون اقتصادی مجلس شورای اسلامی در نهمین همایش تیکاف گفت: در مجلس یازدهم، پیشنویس قانون

تشکلهای اجتماعی و مردم نهاد تهیه شد که امیدواریم در این دوره مجلس این قانون برای حمایت بهتر از خیریهها که

جزو ستونهای اقتصاد دنیا هستند، مصوب شود.

به گزارش روابط عمومی اتاق بازرگانی اصفهان، مهدی طغیانی، عضو کمیسیون اقتصادی مجلس شورای اسلامی اظهار کرد: در اقتصاد سه بخش مهم شامل بخش خصوصی (با

سوددهی برای این بخش)، بخش دولتی (با عرضه خدمات عمومی) و خیریه (بدون تکیه بر سود و منفعت شخصی) داریم.

وی با بیان اینکه در دانش اقتصاد، دهه هاست در ارتباط با ضرورت وجود بخش سوم صحبت و هم فکری می شود، تأکید کرد: خیریه ها یا سازمان های مردم نهاد سه ویژگی

خاص دارند، نخست اینکه کاملاً مردمی هستند، دوم فعالیت داوطلبانه و غیراجباری داشته و سومین ویژگی آنها این است که به دنبال سود و منفعت شخصی نیستند.

عضو کمیسیون اقتصادی و نماینده مردم اصفهان در مجلس شورای اسلامی گفت: خیریه ها با این سه ویژگی خاص، در کار خود بسیار موفق عمل کرده و در دنیا از جمله کشور ما

نیز توسعه یافته اند؛ اما متأسفانه در کشور ما هنوز قانون مناسب حمایتی در این بخش وجود ندارد.

وی با اشاره به اینکه در بحث خیریه ها تنها یک آیین نامه هیئت دولت، مصوب سال ۸۳ داریم که در سال ۸۵ اصلاح شده است، ادامه داد: خوشبختانه در مجلس یازدهم، پیش

نویس قانون تشکل های اجتماعی و مردم نهاد تهیه شد که امیدواریم در این دوره جدید از مجلس شورای اسلامی مصوب شود.

طغیانی تصریح کرد: با تصویب این قانون، فعالیت خیریه ها به رسمیت شناخته شده و تقویت می شود، امکان حمایت از خیریه ها در قالب های مختلف و همچنین معافیت

های دولتی فراهم می شود و امکانات به شکل رسمی تری در اختیار خیریه ها قرار می گیرد.

عضو کمیسیون اقتصادی مجلس با اشاره به اینکه به زودی مجلس طرحی نیز برای تشکل های مرتبط با کسب وکارهای اجتماعی ارائه می کند که در راستای حمایت از افرادی

است که برای گروه های اجتماعی خاص مانند زندانیان یا افراد دارای معلولیت جسمی اشتغال فراهم می کنند، گفت: امیدواریم این قانون نیز در این دوره مجلس توسعه پیدا کند

تا با تخصیص امتیازهای خاص این نوع کسب وکارها توسعه یافته و بتوانند برای خود برندسازی کنند.

وی با اشاره به اینکه خیریه امام حسین (ع) تاکنون مشکل مسکن ۱۵ هزار نفر را برطرف کرده است، بیان کرد: این ظرفیت بخش سوم اقتصاد است که بدون سود و فقط با

اندیشه خیر به شکل داوطلبانه و مردمی آمده است تا مشکلی از شهر را برطرف کند و هر کس باید به نوعی به آنها کمک کند، ما نیز به عنوان قانون گذار تلاش داریم تا با وضع

قوانین، حمایت خود را از خیریه ها عملیاتی کنیم.

مسعود کاظمی زهرایی، عضو هیئت مدیره خیریه تخصصی مسکن امام حسین (ع) در نهمین رویداد تیکاف که در سالن همایش های اتاق بازرگانی اصفهان برگزار شد، اظهار کرد:

خیریه ها نیازمند حمایت ویژه برای فعالیت مطلوب هستند و در این راستا اتاق های بازرگانی بستری برای فعالیت خیریه ها را فراهم می کنند تا خیریه ها بتوانند در محیطی

مناسب، فعالیت های خود را به سرانجام نیک برسانند.

وی با بیان اینکه خیریه تخصصی امام حسین (ع) از سال ۶۱ فعالیت خود را شروع کرده است و تا به حال خدمات مناسبی در زمینه تأمین و بازسازی مسکن نیازمندان ارائه کرده

است، افزود: باید توجه کنیم که نیاز مخاطبان در بخش مسکن و همچنین مشکلات این عرصه بسیار زیاد است؛ اما جامعه حمایت کنندگان ما با وجود تمام مشکلات ناامید نمی

شوند و تلاش داریم رسالت و مسئولیت اجتماعی خود را در این بخش به نحو شایسته ایفا کنیم.

کاظمی تأکید کرد: همه ما با مشکلات اقتصادی روبرو هستیم؛ اما با همیاری و همکاری با یکدیگر می توانیم بر مشکلات غلبه کرده و طرحی نو در دنیا دراندازیم.
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